
 

 
 
  



 

Voorwoord 
Beste leden van de mooiste afdeling van de Jonge Democraten, 
 
Met trots mag ik namens het nieuwe bestuur hier het beleidsplan delen voor het komende jaar. 
We zijn nog maar net bezig, vol nieuwe energie en een enorme ambitie. De afgelopen maanden 
heeft het bestuur al veel voorbereidend werk gedaan om te zorgen dat wij de ambities nu dan 
ook echt kunnen waarmaken.  
 
Het bestuur zal zich inzetten op een zichtbare en dienstbare afdeling. Meer politieke output en 
invloed door Noë, Rune en Tobias. Leuke activiteiten dankzij Esmeralda. Met als kers op de 
taart een goed werkende structuur voor de leden door Jort en Thomas. Met dit team van 
mensen moet de wind dan ook weer gaan waaien waardoor we de wind weer in de zeilen 
krijgen.  
 
Het wordt tijd dat de JDR weer het bruisende hart van de vereniging wordt. Deze afdeling 
heeft vanaf maart 2025 ook wel 40 jaar aan geschiedenis, met hoogtepunten, maar ook 
dieptepunten. Het is nu aan ons, maar ook aan jullie, om te zorgen dat dit jaar een van de 
hoogste hoogtepunten wordt van deze mooie afdeling. 
 
Kom dus vooral naar de activiteiten, word lid van de afdelingscommissies en bemoei je vooral 
met alle politieke kwesties in de groepsapp. Dan zorgen wij dat jij een enorm leuke tijd zal 
hebben! 
 
Met een vrijzinnige groet, 
 
Bestuur Droppert 24-25 
  



 

Een stabiele basis 
Elke afdeling heeft een stabiele basis nodig om op door te kunnen bouwen. Dit bestaat uit de 
echte kerntaken van de afdeling: het organiseren van activiteiten, het ontvangen van nieuwe 
leden en het zorgen voor continuïteit. 
 

De inhoud en de gezelligheid 
Binnen de Jonge Democraten wordt de zin: “Je komt voor de inhoud, maar blijft voor de 
gezelligheid” vaak rond gegooid. Hierin gaat het vaak om de discussie dat de JD niet meer 
gezellig genoeg is om mensen aan te trekken. Echter is het eerste gedeelte van de zin het 
belangrijkste onderdeel. De inhoud. De JD is een politieke organisatie, mensen worden dus 
actief bij de JD om daar iets mee te doen. Het bestuur zal dus ook inzetten om de inhoud weer 
op peil te brengen, maar de gezelligheid zullen we zeker niet vergeten. 
 
Het bestuur zet zich in om elke week een activiteit te organiseren, buiten de recessen om. De 
ambitie is om elke dinsdag een activiteit te organiseren voor alle leden. Wanneer het nodig is 
zullen we als uitzondering de activiteit verplaatsen naar een andere dag in de week. Dit zal 
tijdig in de maandkalender worden aangegeven.  
 
Als tweede gaan we op zoek naar een betaalbare, bereikbaar en bruisende vaste locatie. Dudok, 
de vaste locatie van de afgelopen 3 jaar, wordt te duur. We zijn dus noodgedwongen op zoek 
te gaan naar nieuwe mogelijkheden. Het kan dus goed zijn dat wij komende tijd vaak wisselen 
per activiteit van locatie. Indien we na meerdere bezoeken een locatie geschikt vinden zullen 
we dit bij de eerstvolgende AAV communiceren. 
 
Als laatste punt willen we de gezelligheid zeker niet vergeten. Zo willen we ons inzetten om de 
borrel na de activiteiten weer in ere te herstellen. Daarnaast zullen we er alles aan doen om 
het kerstevenement en de zomerbarbecue gewoon te organiseren. Als kers op de taart willen 
we met onze achtste lustrum ook wat meer doen. Momenteel wordt er al hard gewerkt aan de 
voorbereidingen van een mogelijke cantus en natuurlijk de twinning (afdelingsreis). 

Hoe meer leden, hoe meer vreugd 
Zonder leden is er geen afdeling. Daarom zetten we ons in voor behoud, activatie, binding en 
werving. Afgelopen tijd hebben we gewerkt aan het binnenhalen van nieuwe leden. Het 
binnenhalen van nieuwe leden is daardoor verwerkt in onze gang van zaken.  
 
Door het aanbieden van leuke en interessante activiteiten zetten we ons ook in voor het 
behoud van alle leden. Want er moet wel een reden blijven om actief te zijn en blijven bij de 
JD. Daarnaast willen we de leden meer mogelijkheid geven om actief mee te kunnen doen met 
de afdeling en de politiek die erin speelt. 



 

 
Als laatste willen we kijken hoe we lokaal meer leden kunnen werven voor de afdeling. 
Hiervoor willen we het zomeroffensief zo goed mogelijk inzetten om zoveel mogelijk mensen 
rond de zomer binnen te halen. 
 

Goed bestuur, is dat niet iets van de NSC? 
Als laatste om een goede basis te creëren hebben we natuurlijk ook een goede bestuurscultuur 
nodig. Wij vinden het belangrijk dat er consistentie is in het bestuur. Daarom gaan we ons 
inzetten om dit te verbeteren, door bijvoorbeeld bij nieuwe leden de opties voor te leggen om 
actief te worden bij commissies of om zelfs bestuur te gaan doen. Ook gaan we kijken hoe we 
oudere leden een betere positie kunnen geven zodat ze langer actief kunnen blijven.   



 

Aandacht, aanzien en aanhang 
Als JD Rotterdam zijn we geografisch gezien een van de grootste afdelingen. Niet alleen 
Rotterdam zelf, maar ook de regio Rijnmond en provincie Zeeland vallen namelijk onder ons 
bestuur. Hoewel dit zorgt voor een grote diversiteit binnen de afdeling, vormt dit ook 
uitdagingen voor het betrekken van alle leden en alle gemeenten bij onze activiteit. 
Zo woont de helft van onze leden buiten Rotterdam in steden als Dordrecht, Gouda en 
Middelburg en Vlissingen, waar onze zichtbaarheid lager is. Verder weet de gemeenteraad in 
onze thuisbasis Rotterdam bijvoorbeeld wel wie wij zijn, maar overige D66-fracties kennen 
vaak eerder de JOVD dan de JD. 
Over 1,5 jaar zullen de gemeenteraadsverkiezingen plaatsvinden; in de loop van het jaar 
worden verkiezingsprogramma’s geschreven en lijsten samengesteld. Daarom is het belangrijk 
de banden aan te halen en nu ons geluid te laten horen, zowel in Rotterdam als in de regio.  

Rotterdam 
De Jonge Democraten Rotterdam (JDR) onderhouden nauw contact met de fractie van D66 
Rotterdam door aan te schuiven bij elke fractievergadering. Dit stelt ons in staat om op de 
hoogte te blijven van actuele gemeentelijke kwesties, zichtbaar te zijn als jongerenorganisatie 
en actief onze adviezen en meningen te delen wanneer dat nodig is. Ook buiten deze 
vergaderingen houden we regelmatig contact met raadsleden om een constructieve 
samenwerking te waarborgen. 

Daarnaast werken we actief aan een sterke band met het afdelingsbestuur van D66 Rotterdam. 
Ons doel is om deze samenwerking in 2025 verder te intensiveren, zodat we een stevige brug 
kunnen slaan tussen de JDR en D66 Rotterdam. Met een versterkte verbinding willen we 
bereiken dat in 2026 een Jonge Democraat hoog op de kandidatenlijst komt en uiteindelijk een 
zetel in de gemeenteraad behaalt. Zo wordt de stem van jongeren krachtiger vertegenwoordigd 
in het lokale bestuur. 

Een goede samenwerking biedt ook bredere voordelen. Het vergroot niet alleen de invloed van 
jongeren binnen de partij, maar kan ook oudere JD-leden van D66 Rotterdam motiveren om 
actiever te worden. Dit draagt bij aan een betere doorstroming binnen de partij en versterkt de 
interne dynamiek tussen generaties. 

 

Regio Rijnmond  
De regio Rijnmond bestaat uit omliggende gemeenten van Rotterdam. In veel gemeenten zijn 
D66 fracties te vinden, maar deze zijn een stuk kleiner (en grijzer) dan we gewend zijn. Toch 
vinden we het belangrijk om minimaal 1x ons gezicht te laten zien, indien kan en nuttig ook 
vaker. Dit zullen we onder de bestuursleden verdelen om de druk te verminderen. De 



 

coördinatie zal worden gedaan door het nieuwe bestuurslid Regionale Zaken zodat er een goed 
overzicht blijft. We willen deze connectie warm houden in ons bestuursjaar zodat het hopelijk 
effect heeft volgend jaar als er mensen worden gezocht voor de lijsten. 

Gouda en Dordrecht 
In Zuid-Holland kent onze afdeling naast Rotterdam nog twee andere belangrijke steden die 
directe aandacht nodig hebben: Gouda en Dordrecht.  
Gouda heeft een actieve D66-fractie waarmee we een samenwerking willen opzetten. We 
gaan proberen hier elke maand aan te sluiten, indien mogelijk. In Dordrecht is er momenteel 
helaas geen afdeling meer. Wel is er de intentie om deze weer op te richten. Dit is dan ook een 
uitgelezen kans om de invloed van de JD in Dordrecht te verankeren. We gaan actief contact 
houden met de JD’ers in de afdeling om hiervan op de hoogte te blijven.    

Zeeland 
Wanneer leden aangeven dat ze uit Zeeland komen, horen ze nog weleens grappen als 
“Zeeland? Daar woont toch niemand?”. Hoewel deze opmerkingen komisch bedoeld zijn, 
onthullen ze ook de status van Zeeland als de vergeten provincie binnen de JD. Om het tij te 
keren en de provincie weer een stem te geven, wordt nauw samengewerkt met het bestuur 
van D66 Zeeland en andere PJO’s in de omgeving. Daarnaast wordt gepoogd een Commissie 
Zeeland op te zetten met het doel de binding tussen- en de betrokkenheid van Zeeuwse JD’ers 
te versterken. 
 

Hou de Jonge Democraten Jong 
Om de Jonge Democraten ook een positieve energie te geven, zullen we voornamelijk op 
Instagram en WhatsApp actief zijn. Het doel is om de afdeling op een visuele en interactieve 
manier te presenteren die er professioneel en toch ook gezellig uit ziet. Dit zal moeten 
bijdragen aan de betrokkenheid en herkenbaarheid van de partij. Ook hopen wij dat wij op deze 
manier meer bereik kunnen krijgen. Door de inhoud en toegankelijke sfeer doelen wij dat we 
ook leden weten te werven via sociale media. 

Door wekelijkse posts die politiek inhoudelijk zijn, of de betrokkenheid van de volgers en leden 
te activeren, versterkten we zo de gemeenschapsgeest. Dit zal gebeuren door politieke 
peilingen en herkenbare posts met het JD logo. Foto’s die geplaatst zullen worden, uiten een 
huiselijke en gezellige sfeer binnen de partij die er toegankelijk en toch ook professioneel uit 
laten zien. 

 
 
 



 

Wat vinden we eigenlijk? 
Wij willen het nut in de activiteiten verbreden. Activiteiten dienen niet alleen te zorgen voor 
een interessante activiteit voor nieuwe leden. De activiteiten moeten zorgen dat er een 
politieke discussie wordt aangewakkerd. 

Ons eigen verkiezingsprogramma 
Dit bestuur heeft de ambitie om het Regionaal Politiek Programma te herschrijven. Het RPP is 
zeer verouderd en toe aan een update. Het plan is daarom om voor september het volledige 
programma te hebben geüpdatet, de reden van deze ambitieuze deadline? In oktober worden 
de verkiezingsprogramma’s van de gemeenteraadsverkiezingen behandeld. Indien we een 
nieuw RPP hebben dat ook uitspraak doet over regionale onderwerpen, is het makkelijker deze 
te verwerken in die van D66. 

Het politieke team 
Om het RPP te herschrijven, zetten we ons in om de politieke commissie van de JDR weer 
actief te krijgen. We willen dit doen door samen met de nieuwe teamleden stukken te schrijven 
en discussies te starten. door het RPP met meerdere leden te schrijven zal er eerder consensus 
worden bereikt binnen de JDR, waardoor de aanpassingen in het RPP meer draagvlak zullen 
hebben om goedgekeurd te worden.  

Werkbezoeken 
In de politiek komen werkbezoeken vaak voor, ook voor het opschrijven van een 
verkiezingsprogramma. Onderwerpen die zorgen voor veel discussie, of juist onderwerpen 
waar nog weinig bekend over is, willen we beter in de spotlight zetten. Dit kunnen we doen 
door een activiteit te organiseren naar deze organisatie. Hierdoor hebben wij een scherpere 
mening en zit er nog meer nut aan een activiteit, omdat je daarmee gelijk de koers van de 
afdeling kan bepalen.  


